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Verslag formatieoverleg 19 april 2019 

Aanwezig:  

Louis van der Kallen (Ons Water), Hans Peter Verroen (CDA), Anco Sneep (VVD), Kees de Jong 

(ongebouwd), Han Verbeem (PvdA), Joep Taks (50-plus), Niels Mureau (West-Brabant waterbreed), 

Karin van den Berg (partijcombinatie), Wieke Bonthuis (partijcombinatie), Hans Kocx (bedrijven), 

Cynthia Pallandt (Partij voor de Dieren), Ellen Putman (Partij voor de Dieren), Huub Hieltjes. 

Ambtelijke ondersteuning: Rosanne Franken, Anton Merks.  

 

1) Opening /mededelingen 

Huub Hieltjes opent de vergadering. Het streven is om uiterlijk 16.00 af te ronden.   

Wieke Bonthuis deelt mede dat de partijcombinatie vanaf vandaag verder gaat zonder de PvdA. 

Natuurterreinen blijft wel in de combinatie. 

Han Verbeem licht toe dat de fractie PvdA heeft besloten nu er een breed akkoord komt, zelfstandig 

verder te gaan. 

2) Verslagen 11/12 april 

Verslag 11 april: 

- Joep Taks merkt op dat bij punt 7 wordt gesproken over ‘handhavingsbeleid’, dit zou 

‘kwijtscheldingsbeleid’ moeten worden.  

Verslag 12 april: 

- Wieke Bonthuis stelt een toevoeging voor: Partijcombinatie wil nog spreken over 

kwijtscheldingsbeleid. De voorzitter geeft aan dat dit wordt gedaan als alle conceptteksten 

zijn besproken. Wieke Bonthuis wil de afspraak maken dat de visie nog een keer wordt 

bijgesteld met het oog op natuur. De voorzitter stelt voor dat de afspraak wordt om het DB 

te vragen om voorstel te komen om visie in overeenstemming te brengen met 

bestuursakkoord. 

Beide verslagen goedgekeurd. 

3) Proces tot nu toe 

Geen opmerkingen. 

4) Reactie dijkgraaf en SD 

De voorzitter geeft aan dat hij met de dijkgraaf en de secretaris-directeur heeft gesproken over het 

concept bestuursakkoord. De dijkgraaf gaf aan dat hij het akkoord graag meer actiegericht en 

concreet zou zien. De secretaris-directeur had een aantal opmerkingen dat wordt besproken zodra 

de relevante tekst aan de orde is. Ook gaf hij aan dat wanneer het bestuur meer wil doen dan in het 

verleden, er financieel ruimte kan worden gevonden wanneer zaken worden verschoven in de tijd. 

Dit komt later terug bij het deel over financiën wanneer de concepttekst wordt besproken.  

5) Stand van zaken integriteitsscan 
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De gesprekken met Berenschot en de kandidaat DB-leden hebben plaatsgevonden. Dinsdag 

aanstaande wordt er gerapporteerd aan de dijkgraaf. Dinsdagavond is bekend of er beletselen zijn bij 

de beoogde kandidaten.  

6) Ingekomen stukken 

Brieven zullen worden opgesomd in de rapportage en bij de beraadslaging betrokken. 

Afspraak: briefschrijvers zullen worden gemaild dat hun brieven woensdag openbaar worden 

gemaakt, tenzij dat ze zelf willen dat een en ander vertrouwelijk blijkt. 

Afspraak: In akkoord: dankbaar gebruik gemaakt van ontvangen brieven. De zin over agrarisch 

waterbeheer wordt meegenomen. Alle briefschrijvers krijgen het bestuursakkoord met een 

schriftelijk dankwoord. Bij redigeren teksten kunnen onderhandelaars punten uit de brieven 

inbrengen. 

Met betrekking tot de brief van de Platform van A58 naar Beter wordt afgesproken dat het AB 

hierover wordt geïnformeerd. Er volgt geen conclusie m.b.t. dit onderwerp in het bestuursakkoord.  

7) Concept eindrapport met ingekomen stukken 

Dit zal dinsdag met de onderhandelaars worden gedeeld.  

8) Omvang DB 

De voorzitter licht het conceptvoorstel zoals besproken in het DB toe. Het lijstje met 

gebiedsportefeuilles is slechts indicatief. Volgorde van de locodijkgraaf wordt nog gesproken. 

Locoverdeling 

Louis van der Kallen stelt dat zij als grootste fractie hun DB-lid als eerste locodijkgraaf mogen 

afvaardigen. Ook omdat zij wat politieke kleur betreft in het midden van het politieke spectrum 

zitten. Hij vraag ook aandacht voor de onderlinge vervanging van DB-leden en zo spoedig mogelijke 

bekendmaking van de gebiedsindeling. Tevens vraagt hij aandacht voor de scheiding tussen 

waterketen en financiën bij vervanging.  

Niels Mureau spreekt de ambitie uit (en niet meer dan dat) tot het zijn van eerste locodijkgraaf.  

Joep Taks geeft aan dat het een kwestie is van anciënniteit / ervaring en deskundigheid. 

Han Verboom stelt dat het DB het vertrouwen krijgt om tot een goede verdeling te komen. Het is aan 

het beoogde DB om de volgorde van de loco’s te bepalen.  

Afspraak: De voorzitter informeert de dijkgraaf en zal adviseren dat het beoogd DB hierover zo snel 

mogelijk een knoop over doorhakt, liefst dinsdagavond. Zodat woensdagavond een en ander 

duidelijk is. 

Portefeuilleverdeling 

Cynthia Pallandt geeft aan dat dierenwelzijn meer thuis hoort bij natuur en EVZ’s dan bij 

watersystemen. Han Verbeem beaamt dit. 

Louis van der Kallen vindt de splitsing logisch zodat de portefeuillebeheerder kritisch kan blijven. 

Wieke Bonthuis geeft aan dat er bij watersystemen voor de smalle variant van dierenwelzijn wordt 

gekozen.  
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Louis van der Kallen vraagt aandacht voor checks en balances in DB en vindt een splitsing ook logisch. 

Afspraak: De voorzitter zal dit overbrengen als aandachtspunt, zo ook Financiën-Waterketen in de 

vervangingsregeling. 

Wieke Bonthuis vraagt wat de relatie behelst tussen de portefeuille Klimaat en het punt 

zeespiegelstijging.  

Kees de Jong geeft aan dat dit een relevant onderwerp is en dat het in de Uniecommissie als speciaal 

aandachtspunt is benoemd. 

Wieke Bonthuis geeft aan dat zij de KRW mist. Allen hebben hier urgentie benadrukt. Onvoldoende 

benadrukt in het voorstel. 

Afspraak: Dit wordt overgebracht.  

Conclusie: met deze aandachtspunten is er het vertrouwen dat het beoogd DB hier verstandig mee 

omgaat. 

Verdeling fte DB  

Conclusie: met het oog op de ambities zijn allen akkoord dat het DB 300% is (dus 0,6 fte per DB-lid). 

Afspraak: Er komt een initiatiefvoorstel namens alle fractievoorzitters. 

 

9) Bestuursakkoord 

Eindafspraken: 

Tekstvoorstellen voor dinsdagochtend 10 uur naar elkaar mailen en de formateur. Onderhandelaars 

komen dinsdagavond bij elkaar om de laatste details over DB te bespreken en zo nodig 

onaanvaardbare zinnen te bespreken. 

Onderhandelaars maken zich in hun fractie sterk voor deze tekst. Werktitel: Samen naar een 

waterbestendiger toekomst. Dinsdagavond/woensdagavond persbericht. 

10) Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen vragen. De voorzitter sluit de vergadering.  

 


